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Abstract (en)
The device has a ring arranged on the open end of the tubular container (15). A cylindrical housing (1) is provided which encloses the container and
has a cap (2) that has an outlet opening (9) and which surrounds and cooperates with the ring to seal the open end of the container. The housing
has a piston (3) which slides within it to compress the container as desired. The ring (17) has an edge part (19) exceeding the size of the housing's
(1) internal diameter for placing on a housing-support surface (5) facing the cap (2). One end part (4) of the housing, and a cylindrical end part (7) of
the cap interlock, so that the ring's edge part leads from the inner wall of the outer one of the two end parts (4,7). The interlocking end parts of the
housing and the cap leave a clearance between their facing surfaces (6,8). The ring has a conical sealing surface (20).

Abstract (de)
Zum Entleeren eines eine fließfähige Substanz enthaltenden Schlauchbeutels 15 ist dieser an seinem vorderen Ende mit einem Ring 17 versehen,
dessen Randbereich 19 den Innendurchmesser einer den Schlauchbeutel 15 aufnehmenden Kartusche 1 überschreitet. Der Ring 17 weist eine
konische Dichtfläche 20 auf, die mit einer im Innern einer Kappe 2 ausgebildeten Dichtkante 12 zusammenarbeitet. Bei der Inbetriebnahme
wird die Kappe 2 mit ihrem hinteren zylindrischen Endbereich 7 auf einen vorderen Endbereich 4 der Kartusche 1 aufgeschoben, wobei der
am Schlauchbeutel 15 vorgesehene Ring 17 mit seiner Dichtfläche 20 in Axial- und Radialrichtung zentriert und ausgerichtet wird, um einen
ordnungsgemäßen Eingriff zwischen Dichtkante 12 und Dichtfläche 20 zu gewährleisten. <IMAGE>
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